
 

 

 

ACTA 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri de  
 

Data: 30 de gener 2018 Hora: 19 h. tarda 
Lloc: Sala Calidoscopi del Centre Cívic Convent de Sant Agusti 

Participants 
Entitat  Nom i cognoms 

 

ENTITATS : 

CENTRE SANT PERE APOSTOL................................Teresa Balta 

 

A.E.SANTA CATERINA............................................Carlos Moreira 

A.E.SANTA CATERINA I AA.VV CASC ANITC.............Alfons Sola 

COL.LECTIU INTERMITENT DE LA RIBERA................Tiphanie Leurent 

FUNDACIO COMTAL.................................................Jordi Jove  

ASSOCIACIO ESQUITX                                            Anna Capdevila 

    

VEÏNS:                                                                 Albert Lázaro i Mercè 
Navarro. Es disculpa per no poder assistir 

 

 CONSELLERS DEL DISTRICTE:  

NATALIA MARTINEZ RODRIGUEZ  BCNenComu 

JULIA BAREA                               CIUTADANS 

ELISABETH JIMENEZ                    PPC 

MARC RODES                               PDECAT 

CONSELLER DEL BARRI: JORDI RABASSA                                         

TECNIQUES DE BARRI:  PILAR HERAS                                         



 

 

Temes tractats 
 

-El Conseller Jordi Rabassa comença la sessió de la Comissió de Seguiment 

llegint els acords de l´Acta del darrer Consell de Barri del dia 13 desembre del 

2017. 

-Desprès  s´explica a la Comissió l´estat actual de les obres que hi ha al barri.  

1-Urbanitzacio C/.Comerç amb Marques de l´Argentera. 

2-Urbanització de Mestres Casals i Martorell (provisional) El Sr. Sola demana 

que es tingui en conte la demanda dels veïns de recuperar la Carassa que es va 

treure de la cantonada del carrer quan es van enderrocar els edificis. 

3-Obres d´enderroc dels antics jutjats a Lluis Companys. Es preveu que al 

Octubre estarà el terreny pla i l´espai obert. 4-Obres del metro Jaume 1er. 

Ascensors.  

5-RSU C/. Antic de Sant Joan. 

6-Projecte de verdificació del Parc del  Pou de la Figuera 

A. Sola fa la proposta que sigui una empresa del barri qui es faci càrrec de 
la vegetació i la cura dels parterres del Pou, perquè així la gent ho 

valoraria més i se’n tindria mes cura.  

-Hi ha preguntes a respecte de com serà el projecte del Casal de la Gent Gran 

de Mestres Casals i Martorell i els allotjaments.  

Es demana que Drets Socials ens digui quins son els criteris d´accés als 

allotjaments.  

Explico la diferencia entre el concepte Allotjaments i habitatges amb serveis per 

gent gran.  

-També s´informa sobre la obertura del recurs de Centre de Dia per menors no 

acompanyats a Fort Pienc. I l´obertura del Centre Duana (Maria Freixa) per 

joves majors sense llar i poden viure allí no es centre de dia es residencial. Te 

una capacitat per 22 persones.  

 

-Es proposa com a tema pel proper Consell de barri : 

 



 

 

 

1-Repas de tot el que s´ha fet durant aquest mandat i repàs de tots els 

compromisos.  

2-Col.lectiu intermitent de la Ribera proposen parlar del Projecte APEUS  

 

 

-Anna D´Esquitx pregunta si es seguirà treballant el tema Infància i 

Adolescència al barri.  

El Conseller comenta que cal que les entitats treballin a l´intern part dels 

acords que es van prendre i podem fer un altra sessió .  

 

Alfons Sola vol saber com es treballarà  la intervenció a Via Laietana,  

El Conseller explica que aquest any  s´iniciarà el procés participatiu . 

I a l´hora com es presentarà el Pla de Mobilitat del Dté i allí hi ha les accions 

concretes al barri  

El plantejament es obres a Plaça A. Moura (presentat a Consell de barri) 

Arranjament de voreres i ampliació i modificació d´algun pas de vianants. 

Projecte Camins Escolars.  

En Marc Rodes comenta que cal vetllar perquè aquesta actuació no hipotequi el 

futur del Projecte de Remodelació de la Via Laietana.  

 

El Sr. Sola demana perquè no es fa una Campanya de neteja, se li respon que 

ja s’està fent i ja portarem les dades de la Campanya al Consell de barri per a 

que tothom ho conegui.  

 

El Conseller Jordi Rabassa tanca la sessió a les 20,50h.  

 

 



 

 

 

 

 

 

Acords 
 

 
 
 
 
 
El/els/les Tècnics/ques de barri 
 


